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Campanya per la 
higiene i qualitat 
deis hotels a la 
costa „ 

Aquesta tardors'hainiciat 
una campanya centrada en 
els municipis de Lloret de 
Mar, Calella ¡ Salou, a l'efec; 
te de comprovar la higiene i 
la qualitat del servei de men-
jador deis hotels mes impor-
tants d'ác^uestes poblacibns, 
que tret^allen en grüps 

La mostra s'ha p r e s e n 
base a establiments hotelers 
d'uná, dues i tres estrelles 
que han romas oberts durant 
el mes d'octubre, I la com-
provació es fa^amb criteris 
molt similars ais que s'han 
uti l i tzat en la campanya 
general per millorar la quali
tat de servéis deis establi
ments d'hostaleria des de 
l'estiu de l'any passat. 

Deis resultats d'aquesta 
campanya pilot s'extrauran 
unes conclusions que servi
rán per estendre-la mes 
endavant.a un ámbit mes 
general d'hotels costaners 
que treballen en grups. D'al-
tra banda, els resultats obtin-
guts amb l'esmentada cam
panya general iniciada l'any 
passat han estat altament 
positius. Els establiments 
•que acompleixen la normati
va vigent que, en iniciar-se la 
campanya era tan sois d'uh 
trenta per cent deltotal, han 
augmentat molt considera-
blement, i, parcialment, hi ha 
hagut mi l lo res notables 
quánt a l'anunci de preus, 
bones condicions d'equipa-
ments i higiéniques i un aug-
ment de carnets de manipu-
ladors d'aliments 

L'elabora Protecció Civil amb rAjuntament 

Caldes tindrá un pía d'emergéncia 
per Butano abans d'acabar 

Abans d'acabar aquest any, Caldes de'Malavella 
disposará d'un pía de protecció civil per preveure la possible 
explosió de la planta de Butano, S.A. que hi ha al poblé. Eí 
regidor Ricard Taulé ha explicat a LOS SITIOS-Diari de Girona 
que «en aquests móments estem trebafíant en la confecció 
del pía, que estará llest abans d'acabar fany. Ja hem 
mantingut diversos contactes amb els responsables de 
Protecció Civil a Girona i estem treballant.en el tema». 

R. ROVIRA 
Fotos DANI DUCH 

La preséncja de la planta de 
Butano, S.A. prop del terme muni
cipal de Caldes de Malavella s'ha 
convertit en un fet normal per ais 
habitants d'aquesta població de la 
cpnnarca de la Selva. Tot I que en 
algún irioment s'ha plantejat la 
possibilitat de sol.licitar-ne el tras-
llat a un altreindretiperuépotcom-
portar un perill important per ais 
habitants de la població, és difícil 
que aquesta possibilitat s'acom-
pleixi, com a mínim en un terminl 
mitjá. EJ regidorsenyorTauté expli-
cava que «rAjuntament en aquests 
moments no está en disposició 
d'assumir el cost económic d'un 
trasl lat d'aquest t ipus. Serien 
molts diners i entenem que hi ha 
altres necessitats molt mes impor-
tants que aquesta». Malgrat tot, 
l'alcalde, LluísComalada, mes d'un 
cop s'ha pronunciat a favor de la 
desaparició de Butano, S.A. tot i 
que també és perfectamente cons-. 
cient que s'ha de plantejar en un 
termini dé temps ampli. * 

Un pía especial 

El pía d'ordenació urbana de 

Segons Ferran Ros, president de la 
Contraria de pescadors de Blanes 

«Tenim vaixells pirates a 
les nostres costes» 

AGUSTI ABRIL 
«Les flotes pesqueros del 

País Baso, Galicia, Cantabria i 
uns.supervaixells italians expul-
sats del Marroc i de les' costes 
africanes venen a pescar aqui, a 
casa nostra, sense respectaV els 
costumS' ni les normes vigents 
que l'Administració central ha 
establert en tota la Mediterrá-
nia», segons que manlfestava 

• Ferran Ros, patró major i pr.esi-
dent de la Confraria de pesca
dors d^l|nes^exiunesdecl_ara-
cions r^al l | f^es^"LOS SrtÍ,G>S-

. El s§^^oí.pj|^cjrj,tica l.a^ií^Sr-

nostres costes, .ja que; segons 
ell, «no son mes que uns pirates i 
uns explotadors de la mar». 

El president deis pescadors 
de Blanes creu que tot aquest 
seguit de vaixells no respecta 
els horarls ni el calendar! esta-
blerts, la qual cosa representa 
un perjudici molt gran per ais 
pescadors de les nostres 
comarques, ja que, en pescar de 
manera indiscriminada, els 
altres están aca_bant amb tota la 
pesca efe la zona. «Nosaltres 
tenim un horarrde pesca, que és 
de dotze hores, i no sortim a la 

mar ni. dissabtes ni diumenges, 
ni els dies de festa que marca el 
calendan oficial, i tenim absolu-
tament prohibit - pescar pelx 
immadur o alevins. Ells, en can-
vi, quan troben un banc de pes-, 
ca, treballen día i nlt, fins que^ 
omplen el seu vaixell, o bé han 
exterminat el baríc. Endemés, 
capturen tota classe de peix, 
petit i gros, per servir-se per l'es-
quer, cosa que nosaltres no 
podem fer de cap de les mane-
res». 

- Tambécri t ica Ferran Ros el 
'fét que«ri6'paguen les taxes of i
ciáis de ports ni 'dé confrai'ies, 
del 2',08»pér cefit i del 2,5 per 
cent respéctiviament, les quals 
tots nosaltres paguem». 

Finalnient, Ferran Ros acaba 
dient que «amb els vaixells ita
lians que están .pescant no 
tenim cap mena d'acord, i el 
mateix passa amb els-del Pais 
Base, que tot i que el seuXBóvern 
i la Generalitat iniciaren conver
ses per arribar a un pacte ara fa 
uns dos anys, no es va aconse-
guir res. Pero, mentrestant, ells 
ja están pescant aquí i perjudi
quen greument la nostra situa-
ció». 

Caídes de.Malave l la prohibeix 
explícitament la. construcció a les 
zones próximes a la planta de butá. 
El regidor Taulé assegurava que, 
«de f e t la via fa de divisió entre el 
nucli más habitat del poblé i la plan
ta. 

Per aixó, no hi ha iJna psicosi 
excessiva en el poblé». Malgrat t o t 
volen prendre mesures per evitar 
les conseqüéncies fatals que es 
derivarien d'una explosió^n aque
lla,planta. Cal teñir 'presentque a 
Caldes de Malavella hi ha la central 
de distribució de butáde totes les 
comarques gironines i la quantitat 
de gas émmagatzemat podría pro
vocar un espetec d'incalculables 
conseqüéncies. El pía que elabora 
Protecció Civil a petició de l'Ajun-
tament contemplará básicament 
les vies de sortida de la vita en cas 
d'explosió, així com també explica
rá totes les mesures de protecció 
que hauran de prendre els habi-
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Les instal.lacions de Butano compleixen-totes les mesures de seguretat. 

tants de la vila per evitar una catás
trofe. De fet, en aquests moments 
Protecció Civil ja té un estudi molt 
complet sobre la distribució deis 
elements de seguretat a la planta 
de Butano, així com també es 
donen algunes indicacions sobre 
les mesures que caldría prendre en 
cas de succeiruna desgracia. Ara 
es pretén ampliar aquest pía de 
protecció a tota la població poten-

cialment afectada. Ricard Taulé 
manlfestava també que «totes les 
revisions que hem fet de les instal.
lacions de t'empresa Butano han 
donat resultats negatius. Ells pre
ñen tota mena de mesures i, per 
t a n t el risc que hi hagi una desgra
cia és relativament petit. Amb tot, 
nosaltres entenem que és. molt 
important teñir el pía de seguretat á. 
punt». 

Els regidors de l'oposició demanen pie extraordinari per 
rebutjar-les 

A Tossa no agraden les noves 
quotes per depurado d'aigües 

REDACCIÓ 
Les noves tarifes per depuració 

d'aigües que hauran de pagar els 
municipals de la Costa Brava, d'a
cord amb el que espreveu al pía de 
sanejament, no és del gust de l'o-
posició de i'Ajuntanient de Tossa. 
Está previst que aque'stes quotes 
entrln en vigor I' 1 de gener de l'any 
vinent i és un tema que ja va apro-
var la junta general del.Consorci de 
la Costa Brava en la seva darrera 
reunió. , 

Segons Ramón Serra, Josep 
Colomer i'Sebastiá Pía, les tarifes 
representen un augnient que supe
ra quantiosament «i cal que l'Ajun-
tamér i t de Tossa emprengu i 
acciorís pertinents a f i d'oposar-se 
a una eleváció tan desrnesürada, a 
fi de defensar eís ihteresso's deis 
seus úsuáris tossencs». 

Els Tegiclor.s de Toposicióde l'A-
juntament de Tossa demanen la 
celebració d'uh pie extraordinari 
pe1 qual hán.fet dties proposicions, 

, encarregar ais servéis técnics i jurí-
dics municipals l'elaboració del 
corresponent recurs contra les 
noves tarifes aprovades peí Con-
sorci de la Costa Brava, af i de pre-
sentar-lo amb la máxima urgencia 
davant aquest organisme; i pren
dre l'acord de suspendre, fins que 
aquest recurs no s'hagiresolt satis-
factóriament per ais interessos 
generáis de la població, l'aplicació 
de les noves tarifes en tot el terme 

municipal de Tossa». 
D'altra banda, Manel Serra, 

gerent del Consorci de la Costa 
Brava, manifestava a LOS SITIOS-
Diarí de Girona que recenthnent 
havia trames una carta a l'Ajunta-

ment oferint-se afer una reunió en 
qué s'expliqués tot el tema. Aques
ta reunió encara s'ha de concretar, 
pero l'alcalde, Telm Zaragoza, ha 
mostrat el seu interés per portar-la 
a terme. 

El regidor Serra creu que «hi ha 
censura» 

El Síndic intervindrá per 
Temissora de Tossa 

R. 
El regidor Ramón Serra, 

representa nt pei PSC a i'Ájúnta-
rtient de Tossa, há- rebut já Ves-
posta del Síndic de Greuges, 
Fredenc Rahola, al qual va con
sultar sobre l'emissora munici-
jDal.d'aquesta vilá. 

Segons Serra, les normes de 
funcionament de l'emissora 
preveien que els guions deis 
programes «passessin uns f i l 
tres abans de poder ser emésos, 
a f i d'obtenir el vist-i-plau,'com 
si es tractos de censura» i no. 
veía bé que els col.laboradors 
haguessin de superar determi
nados proves abans de poder 
participar en l'emissora. 

El Síndic de Greuges, Frede-
ric Rahola, respon en la seva co-
rtiunicació a Ramón Serra qué 
ha sol.licitat un informe escrit a 
la Direcció General del Régirn 
Juridic de Radio i Televisió en 
relació amb el motiu de qu&ixá 
per al regidor socialista. 

Cal recordar que en el darrer, 
pie, l'Ajuntament de Tossa va 
iniciar el procediment per obte-
nir tots els det^lls preceptius per 
sol.licitar la legalitzacié de l'e
missora, acor4 de pie d'aquesta 
sbl.licitud, partida per l'emisso
ra en ets pressupostos, estatuís 
i la realització únicament de 
programes de carácter cultural i' 
educatiu, sense emetre; en cap 
cas, publicitat 
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